
 
Ajuntament de Montblanc 

 

   

 

 

Pl. Major, 1     43400 MONTBLANC (Conca de Barberà) 
Tel. 977.86.00.09 – 977.86.00.12     Fax. 977.86.28.02     e-mail:aj.montblanc@altanet.org 

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE DE L’AJUNTAMENT 
CELEBRAT EL DIA 23 DE GENER DE 2004 

 
A la Vila de Montblanc, el dia 23 de gener de 2004, a les deu de la nit, es reuneix a la 
Sala de Sessions de l’Ajuntament, el Ple de l’Ajuntament en sessió ordinària, sota la 
presidència de l’Alcalde el SR. CARLES CARRERAS OLLÉ, l’assistència dels 
Tinents d’Alcalde el SR. JOSEP MARIA CAMPDEPADRÓS SANS, el  SR. 
GUILLEM JANÉ PUJOL, el  SR. JUAN LLORT VALLÈS i la SRA. MARIA 
AGNÉS RIBÓ FOGUET; i l’assistència dels Regidors el SR. XAVIER MARTÍ 
ESPLUGAS, el  SR. JORDI VILLAR LIARTE, el SR. JOSEP  ANDREU 
DOMINGO, , la SRA. PILAR MAGRINYA RULL, el SR. JOAN MOGAS 
AMOROS, el SR. XAVIER HUGUET NAVARRO, i el SR. DAVID 
VALLVERDÚ GENÉ, excusant la seva assistència el Sr. JOSEP MARIA 
COMBALIA PRATS i, assistits per la Secretària accidental de la Corporació, la Sra. 
ELISA FREIXAS GINÉ, que certifica..   
 
PRIMER PUNT.-  APROVACIÓ ACTES SESSIONS ANTERIORS 
 
S’aprova per unanimitat l’acta de la sessió ordinària de 18 de desembre. 
 
SEGON PUNT.- DONAR COMPTE DE LES RESOLUCIONS D’ALCALDIA 
 
Es dóna compte de les Resolucions d’Alcaldia sense cap més incidència. 
 
TERCER PUNT: DONAR COMPTE DE LES RESOLUCIONS DE LA 
COMISSIÓ DE GOVERN 
 
Es dóna compte de les resolucions de la Comissió de Govern, sense cap més incidència. 
 
QUART PUNT: CESSIÓ N-240 
 
Intervé el Sr. Vallverdú dient que esta d’acord igual com l’altre acord de cessió de la N-
240. 
 
Intervé el Sr. Huguet comentant que s’ha de veure la gestió que farà l’Ajuntament dels 
diners que obtindrà per la cessió del tram. El seu vot manifesta que serà favorable.  
 
Intervé el Sr. Josep Andreu dient que suposa que el Ministeri de Foment segueix la 
mateixa tònica de no donar diners als Ajuntaments i trobar petites dificultats a les 
sol·licituds.  
 
Comenta el Sr. Alcalde que Ministeri de Foment ens ha donat més metres i això 
comporta que s’hagi de tornar a demanar la cessió.  
 
Sotmès el dictamen a votació, s’aprova per unanimitat, adoptant-se el següent acord: 
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Atès que la Comissió de Govern, en la seva sessió del passat 28 d’agost del 2001, i el 
Ple, en la seva sessió de 17 d’octubre de 2003,  va aprovar la sol·licitud al Ministeri de 
Foment la cessió a l’Ajuntament de Montblanc de l’antiga travessia de la Carretera 
Nacional 240,  en el tram que va des del pas elevat de la línia de ferrocarril, al costat 
sud-est de la carretera, fins el tram que enllaça en la variant al límit del Pla Parcial 4, 
amb una longitud total de 2.670 metres. 
 
Atès que s’ha modificat el tram objecte de cessió, és necessari un nou acord per 
sol·licitar al Ministeri de Foment la cessió a l’Ajuntament de Montblanc de l’antiga 
travessia de la Carretera Nacional 240, del PK 33,700 al  PK 37,770. 
 
Atès que es necessari d’acord amb l’Ordre de 23 de juliol de 2001 del Ministeri de 
Foment pel qua l es regula l’entrega als Ajuntament de trams urbans de la Red de 
Carreteres de l’Estat adoptar l’acord per Ple. 
 
Atès que des de l’entrada en funcionament de la variant de la CN 240, el tram de la 
mateixa que transcorre per dins el casc urbà ha adquirit la condició de via urbana motiu 
pel qual procediria la seva cessió a aquest Ajuntament per part del Ministeri de Foment. 
 
Atès que el tram proposat de cessió confronta amb sòls classificats com a urbans, 
urbanitzables programats i rústics. 
 
Atès que la longitud total del tram que se sol·licita la cessió és de 3.930 metres lineals. 
 
Atès que la conversió de l’antiga travessia en carrers de tipologia urbana requerirà d’una 
important inversió, que va molt més enllà de la simple reposició de ferm, i més tenint en 
compte l’afectació de la mateixa sobre un tram important del recinte emmurallat de 
Montblanc. 
 
Vista l’Ordre del Ministre de Foment de 23 de juliol de 2001 per la que es regula 
l’entrega als Ajuntaments de trams urbans de la xarxa de carreteres de l’Estat, s’acorda: 
 
PRIMER:  Sol.licitar al Ministeri de Foment la cessió a l’Ajuntament de Montblanc de 
l’antiga travessia de la Carretera Nacional 240, des del PK 33,700 al  PK 37,770. 
 
SEGON: Sol.licitar al Ministeri de Foment la transferència per l’import màxim previst 
per tal d’executar les obres de millora de l’esmentat tram, que suposa un import total de 
708.593,26 €. 
 
TERCER: Facultar el Sr. CARLES CARRERAS OLLÉ, Alcalde-President de 
l’Ajuntament de Montblanc, o regidor en qui delegui, per a l’execució d’aquesta 
resolució, i per a la signatura en el seu moment de l’acta d’entrega del tram de carretera. 
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CINQUÈ PUNT: APROVACIÓ INICIAL DE LES BASES SUBVENCIONS 
ESPORTIVES ATORGADES A PARTICULARS  
 
Intervé el Sr. Vallverdú dient que es bona l’aprovació d’aquestes bases per les entitats 
esportives. Votarà a favor. 
El Sr. Huguet comenta que espera que hi hagi hagut la reunió amb les entitats esportives 
i remarca que les entitats esportives han hagut de fer un gran esforç. També s’haurien de 
veure les entitats que tenen conveni propi: tennis i futbol. Votarà a favor. 
 
El Sr. Mogas comenta que també votarà a favor de les bases que suposarà donar un vot 
de confiança, espera que no sigui una manera de retallar les subvencions. S’haurà de 
tenir en compte les entitats amb conveni propi i espera que la regidoria d’esports no 
només doni subvencions. 
 
El Sr. Villar comenta que el vot de confiança es necessari per l’aprovació de les bases. 
Si s’aproven les bases no vol dir que es retallin les subvencions. És una eina per repartir 
de manera equitativa i justa les subvencions. Els convenis fets amb dues entitats són pel 
manteniment de les instal·lacions.  
 
El Sr. Alcalde comenta que almenys tothom està d’acord en què aquestes bases són 
necessàries per l’atorgament de les subvencions. 
 
El Sr. Huguet comenta que pel camp de futbol i pel tennis no només hi ha convenis pel 
manteniment d’instal·lacions sinó també hi ha crèdits concertats per les instal·lacions 
noves.  
 
Sotmès el dictamen a votació, s’aprova per unanimitat, adoptant-se el següent acord: 
 
Atès que es fa necessari establir una normativa que sigui el marc general de les 
condicions per regular l’atorgament de subvencions d’aquest Ajuntament a entitats 
privades i particulars en general per tal de fomentar i promocionar activitats esportives 
d’interès local. 
 
Atès que s’han redactat les bases generals corresponents a les subvencions esportives, i 
s’ha emès informe favorable de Secretaria-Intervenció. 
 
Vistos els articles 223-226 de la Llei 8/1987, de 15 d’abril, municipal i de règim local 
de Catalunya, com també els articles 124, 130-135 del Reglament d’obres, activitats i 
serveis dels ens locals, aprovat pel Decret 179/1995, de 13 de juny, que disposa que 
l’òrgan competent per aprovar les bases és el ple de la corporació, es proposa al Ple 
adoptar el següent acord: 
 
PRIMER: Aprovar inicialment les bases generals de les subvencions esportives, com a 
normativa del marc general de les condicions per regular l'atorgament de subvencions 
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que faci aquest Ajuntament amb entitats privades i particulars en general per tal de 
fomentar i promocionar activitats esportives d'interès local. 
 
SEGON: Sotmetre a informació pública, pel termini de vint dies, les bases anteriorment 
aprovades, mitjançant un anunci que es publicarà en el Butlletí Oficial de la Província i 
en el tauler d’anuncis de la corporació, així com una referència de l’anunci anterior en el 
Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya. Es fa constar que si no es presenten 
reclamacions ni al·lagacions, l’esmentada aprovació esdevindrà definitiva sense 
necessitat d’acord exprés. 
 
PUNT D’URGÈNCIA 
 
El Sr. Alcalde comenta que ERC ha presentat una moció sobre la plataforma per la 
defensa de l’Ebre. 
 
Es procedeix a votar la incorporació de la moció en l’ordre del dia i s’aprova per 
unanimitat.  
 
SISÈ PUNT: MOCIÓ SOBRE LA PLATAFORMA PER LA DEFENSA DE 
L’EBRE. 
 
El Sr. Vallverdú comenta que aprovar aquesta moció resulta contradictori perquè a 
Montblanc hi arriba l’aigua de l’Ebre. 
 
Intervé el Sr. Huguet manifestant que votarà a favor perquè una cosa es el 
transvasament i l’altra és el què tenim ara. La moció no parla només de l’aigua sinó 
també de la defensa del patrimoni nacional del Delta. Votarà a favor. 
 
El Sr. Josep Andreu comenta que presenta una moció per oposar-se al transvasament , 
tot i que hi pot haver certa contradicció. Sempre ha defensat el cabdal d’aigua propi de 
Montblanc, en l’última legislatura en demanar més aigua de l’Ebre va votar en contra. 
Tot és sostenible fins un cert punt.  Diu  que el Delta és part del nostre país que patirà 
amb el Pla Hidrològic Nacional una degradació. Li agradaria que es hi hagués més 
atenció a l’aigua pròpia de Montblanc. 
 
El Sr. Campdepadrós comenta que està d’acord amb la moció, perquè fins ara s’han 
estat barallant per l’aigua de l’Ebre i ara amb el Pla Hidròlogic Nacional encara la 
perdran.  
 
Pren la paraula el Sr. Alcalde per comentar que si sobra aigua de l’Ebre sigui pel nostre 
país.  
 
Sotmès el dictamen a votació, s’aprova per unanimitat, adoptant-se el següent acord: 
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El Plan Hidrológico Nacional (PHN) elaborat pel govern del Partit Popular en el qual 
s'explicita la voluntat de fer un gran transvasament d'aigua del riu Ebre ja que és 
considera que la conca és excedentària. 
 
Atenent a aquesta consideració el PP proposa el transvasament de 1050 hm3 anuals, una 
xifra que condemna les Terres de l'Ebre a un futur incert i insostenible. 
 
Per això proposa: 
 
PRIMER: Que l' Ajuntament de Montblanc manifesti el seu suport a la Plataforma per 
a la Defensa de l'Ebre. 
 
SEGON: Que l' Ajuntament de Montblanc insti el govern de la Generalitat a defensar el 
patrimoni natural del Delta davant l'execució de grans detraccions d'aigua del riu fora de 
la  conca de l'Ebre. 
 
TERCER: Que l'Ajuntament de Montblanc insti a la Unió Europea a no subvencionar 
el desenvolupament del PHN. 
 
QUART: Traslladar l'acord present als grups parlamentaris del Parlament de Catalunya, 
als grups parlamentaris del Congrés de Diputats, al President el Parlament de Catalunya, 
al President del Congrés de Diputats, al President de torn de la Unió Europea, així com 
a la Plataforma per a la Defensa de les Terres de l'Ebre. 
 
SETÈ PUNT: PRECS I PREGUNTES  
 
El Sr. Josep Andreu fa dos precs, el primer comenta que quan venien les Festes de 
Nadal es convidava a tots als regidors al Parc de Nadal, a l’arribada dels Reis i al patge 
carter. L’únic any que no se’ns ha convidat ha estat aquest. El segon prec fa referència a 
que atès que Joan Pallisé Clofent ha accedit a un càrrec dins el Govern de la Generalitat 
demana emetre una felicitació pel nou càrrec al govern.  
 
El Sr. Vallverdú comenta que troba correcta la felicitació pel nou càrrec al Govern de la 
Generalitat i prega que es fes la pregunta i a continuació hi hagués la resposta.  
 
El Sr. Huguet recorda que entre el 1999 i 2001 Acord per Montblanc va estar demanant 
que es fessin els projectes de reparació de les canonades a Montblanc i pregunta com 
estan. Per altra banda pregunta on es tot el material que hi havia a l’escorxador i  qui el 
guarda. 
 
La Sra. Magrinyà comenta que l’Alcalde feia referència a la Nova Conca al Casal de 
joves i pregunta si hi ha projecte. 
 
El Sr. Mogas pregunta respecte al Carrer Major quin número de veïns estan d’acord. I 
respecte la resolució de les al·legacions no sap si es errada del diari, o no, que publica 
que s’han desestimat les al·legacions. Creu que el convenient es primer comunicar-ho 
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als veïns i desprès a la premsa. Manifesta que ERC està d’acord amb fer el Carrer Major 
però no amb les formes.  
 
Pregunta el Sr. Josep Andreu el retràs en les convocatòries del Ple quan es van fixar la 
primera setmana de cada mes. No s’ha aprovat res d’urbanisme, això implica una 
paràlisis. Comenta que el rigor pressupostari comença per aprovar abans del 31 de 
desembre el pressupost. Per altra banda, celebra la jubilació del Sr. Guillem Jané. I 
realitza al Sr. Alcalde tres preguntes: 

- S’estan realitzant diverses obres, els volum de les obres que actualment s’estan 
executant no havia estat mai tan gran. Respecte a l’obra del Casal per la gent 
gran, per part de l’Alcaldia s’ha manifestat que alguns regidors han posat 
impediments a tirar endavant el projecte de casal per la gent gran . ERC no troba 
correcte que es tirin 36 milions en projectes, excavacions i replantejament d’obra 
pel casal i que es canviï l’ubicació de l’obra amb un pacte.  

- Respecte l’acord amb els propietaris de la Muralla de Sant Jordi si hi ha algun 
document signat i respecte a l’1% cultural comenta que no s’han fet encara les 
sol·licituds 

- Si pròximament hi ha prevista la firma del parc logístic que s’ha sol·licitat varies 
vegades l’aprovació de la modificació del Pla General per tirar endavant el parc 
logístic.  

 
Comença el Sr. Alcalde contestant els precs del Sr. Josep Andreu dient que respecte el 
Parc de Nadal, l’Ajuntament col·labora i qui organitza és el Casal, respecte a l’arribada 
dels Reis tots els regidors van estar convidats. Demana disculpes part del SR. Xavier 
Martí i d’ell per no convidar als regidors al patge carter.  Segueix comentant que es 
felicitarà el Sr. Joan Pallisé Clofent pel nou càrrec a la Generalitat. 
 
El Sr. Campdepadrós contesta que s’ha treballat a la canonada del Mas d’en Llort i 
Pasquala i falta la de Mas de Ponet. Respecte les terres la majoria són a l’abocador. 
Respecte les coses que hi havia al terreny de l’Escorxador la immensa majoria és a 
l’abocador, el adoquins i llambordes són al costat de la nau de la brigada, i la runa i la 
runa amb pedres són a l’esplanada de l’abocador menys un o dos veïns que en tenen. 
S’ha donat a un o dos particulars alguna remolcada i així l’Ajuntament s’estalvia les 
despeses del transport a l’abocador.  
 
El Sr. Huguet manifesta que algun particular s’ha quedat una pedra que estava al pati de 
l’escorxador i demano que el proper Ple em portin la factura del tractor i de la grua que 
han descarregat una pedra al pati del particular i qui la pagarà.  
 
Manifesta el Sr. Alcalde que segur que en aquest equip de govern ningú no ha autoritzat 
a agafar una peça de pedra per un jardí particular.  
 
Comenta el Sr. Huguet que no es queixa d’haver donat pedres a particulars, sinó pel fet 
que si mai s’han d’utilitzar per una obra s’haurà de fer de formigó, perquè no hi haurà 
pedres. El problema és quan el transport i la col·locació d’aquestes pedres es faci pagant 
l’Ajuntament per un particular.  
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Segueix el Sr. Alcalde contestant les preguntes d’ERC: en relació al casal dels joves la 
intenció es trobar un local i quan el tinguem ja ho notificarem., referent al Carrer Major 
al Pati no he fet cap declaració, quan es resolguin les al·legacions es notificarà primer 
als veïns i es compliran tots els tràmits legals.  
 
El Sr. Josep Andreu sol·licita que es faci constar l’escrit del diari el Punt  de data 23 de 
febrer de 2004 on es fa constar que l’Ajuntament aquesta setmana ha desestimat les 
al·legacions en la Comissió de Govern i a princip is de febrer s’iniciaran les obres. 
 
El Sr. Alcalde comenta que referent als plens que s’han de celebrar la primera setmana 
de cada mes, la intenció aquest mes era tenir els pressupostos acabats per presentar- los 
però no s’ha pogut fer perquè els volen passar amb temps als regidors de fora de l’equip 
de govern.  
 
Continua l’Alcalde dient que s’estan executant en aquest moment obres importants a 
Montblanc, referent a la Muralla de Sant Jordi no hi ha cap paper firmat, en 15 o 20 dies 
hi haurà papers firmats, confia en la paraula de les persones, en relació a la Muralla 
s’estan executant les obres de la Torre dels Dimonis, en quant al parc logístic s’ha 
firmat les pròrrogues amb els veïns menys un veí. Referent al casal d’avis, la junta del 
Casal estava preocupada perquè vostè els hi va dir que no hi hauria subvencions pel nou 
Casal d’avis. Hi ha hagut algun regidor que ha  posat traves perquè no es fes el Casal 
d’avis, vostè (referint-se al Sr. Josep Andreu) ja sap qui és i ja donarà explicacions. 
L’equip de govern va arribar a un acord amb el Casal d’avis i ja està tirant endavant 
l’execució del projecte. En relació al 1% cultural ja s’ha demanat i s’estan fent projectes 
per tirar endavant.  
 
El Sr. Huguet fa dos precs que es faci l’informe de l’estat de la barana de davant de la 
Policia Local i  la reparació de la barana,  i que la paret entre la casa de Cal Guarro i del 
Cortès davant la Plaça Catalunya està el mal estat.  
 
 
No havent-hi més assumptes a tractar, s’aixeca la sessió a dos quarts de dotze del vespre, i 
per constància del que s’hi ha tractat i dels acords adoptats, s’estén la present acta que signa 
el Sr. Alcalde, junt amb el Secretari, que certifica. 
 
 
DILIGÈNCIA: Per fer constar que aquesta acta consta de 4  folis números                a 
                  , ambdós inclosos. 


